

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 3/2021
Aika: 8.2.2021 klo. 17.30
Paikka: Vilhelmiinan luona ja Zoom:
<https://tuni.zoom.us/j/2100212021>



Esityslista

1.	Kokouksen avaaminen	2
2.	Kokouksen järjestäytyminen	2
3.	Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	2
4.	Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	2
5.	Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	2
6.	Ilmoitusasiat	2
7.	Talousasiat	3
7.1	Tositteen tekeminen	3
7.2	Tilinkäyttöoikeudet ja muutokset pankissa	3
7.3	Vuoden 2020 tilinpäätöksen esittely	3
8.	Koulutuspolitiikka	3
8.1	Kysy Kopolta	4
9.	Sidosryhmät ja yritysyhteistyö	4
9.1	Yritysyhteistyöhinnasto	4
10.	Tapahtumat	5
10.1	40-v juhluvuoden aloitustapahtuma	5
10.2	Sitsilaulujen kirjoitustuokio	5
10.3	40-v. vuosijuhlien logo	5
11.	Tuutorointi	5
11.1.	Tuutoroinnin budjetti 2021	6
12.	Viestintä	6
12.1.	Instagramin seurattut	6
12.2.	Palautelaatikon sähköpostiosoite	6
13.	Hallituksen oma toiminta	6
14.	Tiimien ajankohdat	7
15.	META	7
16.	Kokouksen päättäminen	7

1.Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.43.

2.Kokouksen järjestäytyminen

Läsnäolijat:

Saara Nissi

Puheenjohtaja

Vilhelmiina Kivioja

Sihteeri

Maiju Asuja

Heini Maula

Anni Hakala

Neea Nenonen

Ingá Ryhänen

Jenna Ala-Rantala

Elisa Kähkönen

Viljami Honkiniemi

etänä Zoomin kautta

Tomas Rossi

etänä Zoomin kautta

3.Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4.Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Esityksen mukaan.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Esityksen mukaan.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelua:

Puheenjohtaja Viljami on poikkeuksellisesti etänä, joten kokouksen puheenjohtajana toimii VPJ Saara Nissi.

TREY:n Järjestöstrattiin osallistuttiin etänä 27.1.

Yrityssuhdevastaavien johdolla tavattiin 3.2. liittyen yritysyhteistöihin.

Viljami kävi syndikaatin tapaamisessa 4.2.

Heini osallistui tuutorvastaavien kokoukseen 26.1. sekä Hovin ensimmäiseen tapaamiseen 26.1.

Konferenssikaiutin on tilattu.

Nettisivukerho on kokoustanut 2.2.

Reettoreiden Instagramissa hallituksen esittely 1-17.2.

Haalarimerkkikisa on alkanut, kestää aikavälillä 8-22.2.

Janina Paananen toimii Ydinviestin varapuheenjohtajana.

Ilmoittautuminen aloitustapahtumaan on auennut.

Päätös: Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 2231,56€

Käteiskassassa nyt: 696,25€

7.1 Tositteiden tekeminen

Esitys: Rahastonhoitaja ohjeistaa hallitusta tositteiden tekemisestä

Päätös: Esityksen mukaan

7.2 Tilinkäyttöoikeudet ja muutokset pankissa

Esitys: Asiointi onnistuu etänä, päätetään, kuka toinen nimenkirjoitusoikeudellinen ottaa yhteyttä pankkiin rahastonhoitajan lisäksi.

Päätös: Annin lisäksi Viljami on yhteydessä pankkiin.

7.3 Vuoden 2020 tilinpäätöksen esittely

Esitys: Kauden 2020 rahastonhoitaja Ingá Ryhänen esittelee kyseisen vuoden tilinpäätöksen nykyiselle hallitukselle.

Päätös: Esityksen mukaan.

8. Koulutuspolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutuspoliittisista asioista koulutuspoliittisen vastaavan johdolla.

Keskustelu: Reettorikahvit järjestetään 22.2. klo 11.

Päätös: Esityksen mukaan.

8.1 Kysy Kopolta

Esitys: Luodaan Instagramiin oma kopo-highlight Storyyn, jossa voisi olla tietyin väliajoin "Kysy Kopolta" -päivä, jolloin kopolta saa kysyä mitä vaan aiheeseen liittyen ja kopo voi lisäksi päivittää, jotain ajankohtaista tietoa.

Keskustelu: Kysy kopolta -osiolle hyvä ajankohta voisi olla vähän ennen Reettorikahveja, jolloin voisi vastaila näihin kysymyksiin.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Sidosryhmät ja yritysysteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmäyhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja yritysuhdevastaavan johdolla.

Keskustelu: Esim. villasukkien tekeminen yhdessä hyväntekeväisyyteen, tähän voisi yhdistää jotain yritysysteistyötä. Alumnisyhteistyönsuunnittelua. Viesti Ry:lle on laitettu viestiä tapahtuman järjestämisestä yhdessä.

Päätös: Esityksen mukaan.

9.1 Yritysysteistyöhinnasto

Esitys: Yritysuhdevastaavat, rahastonhoitaja, tutorvastaava, puheenjohtaja sekä vujutoimari ovat suunnitelleet luonnoksen yritysysteistyöhinnastosta, johon kuuluu haalarimainosten, nettisivu- ja r.etu -mainosten sekä somenäkyvyyden hinnoittelu. Kuullaan myös muun hallituksen mielipidettä luonnostellusta hinnastosta.

Keskustelu: Asiasta on kokoonnuttu porukalla puhumaan aiheesta. Esim. haalarimainosten hintaa nostettu. Hinnan nostot ovat perusteltuja, koska meneillään on 40.vujuvuosi ja opiskelijoitakin on enemmän. Keskustelua myös näkyvyysspaketeista, johon kuuluu monia eri mainospaikkoja. Drivessa on olemassa hinnastoista tiedosto, johon tulossa vielä lisää selvennystä. Miten hinnoitellaan somenäkyvyys? Tarkkaavaisuus somemainonnan läpinäkyvyydessä on tärkeää. Somenäkyvyyteen panostetaan enemmän tänä vuonna. Somenäkyvyyttä vastaan oleva

palkkio voi olla esimerkiksi juomien tai ruokien sponssaus. Yritysyhteistyönä on suunniteilla esimerkiksi kuvaseinä vuosijuhlille.

Päätös: Somenäkyvyys keskusteluun ja erityisesti siihen liittyvään hinnastoon palataan myöhemmin yrityssuhdevastaavien johdolla.

10. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Luistelutapahtuma on tulossa 9.2. ja sitä kohtaan on herännyt kiinnostusta.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1 40-v juhluvuoden aloitustapahtuma

Esitys: Keskustellaan 40-v juhluvuoden aloitustapahtuman etenemisestä ja budjetoinnista.

Keskustelu: Ohjelmaa on suunniteltu. Viljami ja ja Mari ainakin ovat tapahtumassa äänessä. Lisäksi tulossa on kahoot ja bingo. Lisäksi tapahtumaan on tulossa lahjakassi. Mietitään yhdessä budjettia tapahtumalle. Jos tulee tarve ostaa Tigerista, ollaan yhteydessä Anniin, joka saa henkilökunta-alennusta.

Päätös: Budjetoidaan aloitustapahtumaan 150€, sisältäen bingokoneen.

10.2 Sitsilaulujen kirjoitustuokio

Esitys: Mietitään, koska olisi hyvä järjestää ja miten (hybridi/etä).

Keskustelu: Uusia sanoituksia lauluihin nimenomaan Reettori-teemalla. Lisäksi laulujen muokkausta/siistimistä. Uudet laulut olisivat hieno osa vujuduotta.

Päätös: Uusia lauluja aletaan tehdä vasta keväällä olevien fuksisitsien jälkeen.

10.3 40-v. vuosijuhlien logo

Esitys: Valitaan Anskulta saaduista luonnoksista se, joka toteutetaan.

Keskustelu: Äänestimme yhdessä logosta.

Päätös: Logoksi valittiin nro. 8 kuvaesimerkeistä.

11. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutorivastaavan johdolla tulevan syksyn tuutoroinnista.

Keskustelu: Tuutorihakuun on tullut jo 5 hakemusta puoliväliin mennessä.

11.1. Tuutoroinnin budjetti 2021

Esitys: Budjetoidaan tuutorointiin talousarvion mukaan 550 euroa.

Keskustelu: Fuksibileet sisältyvät tapahtumabudjettiin.

Päätös: Tuutorointiin budjetoidaan 550e.

12. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Suunnitteilla on viestintävastaavien keskinäinen tapaaminen. Lisäksi keskustelua siitä, että muistetaan aloittaa "Hakijalle" -kampanja hyvissä ajoin. Pohdittu myös sitä, että miten ja missä virallista tietoa liittyen hakuihin saa toisintaa. Pitääkö aina olla linkitys esimerkiksi yliopiston sivuille? Linktreen tekeminen Instagramin bioon voisi olla hyvä kätevä.

Päätös: Esityksen mukaan

12.1. Instagramin seuratu

Esitys: Keskustellaan Instagramin seuratuista ja mahdollisista poistoista.

Keskustelu: Olisi ehkä fiksum seurata vain nykyistä hallitusta, opetushenkilökuntaa, muita ainejärjestöjä sekä viestinnän vaikuttavia toimijoita. Pointti enemmänkin se, että muita yksityishenkilöitä ei seurata kuin hallitusta ja osaa opetushenkilökuntaa.

Päätös: Viestintävastaavat ottavat asiasta kopiaa. Pääperiaate siinä, että pääpaino seuratuissa on muissa ainejärjestöissä sekä viestinnän kentän toimijoissa.

12.2. Palautelaatikon sähköpostiosoite

Esitys: Päätetään, mihin sähköpostiin nettisivujen palautelaatikosta tulevat palautteet ohjautuvat. Sopiva sähköposti voisi olla esimerkiksi viestinnän tai puheenjohtajan sähköposti.

Keskustelu:

Päätös: Palautelaatikon sähköpostit suunnataan puheenjohtajalle. Anonyymiteetistä ei päätetä vielä.

13. Hallituksen oma toiminta

Esitys: Budjetoidaan hallituksenvaihtomökille 50€ käytettäväksi naposteltaviin ja muuhun vastaavaan.

Keskustelu: Budjetti on isompi, koska tänä vuonna virkistäytymiseen budjetoitiin enemmän.

Päätös: Budjetoidaan hallituksenvaihtomökin naposteltaviin 50€.

14. Tiimien ajankohdat

Esitys: Keskustellaan eri tiimien perustamisen ajankohdista, ansiomerkki-, strategia- ja ympäristötiimit.

Keskustelu: Ansiomerkkitiimiä alettu kokoamaan. Vilhelmiina alkaa kokoamaan strategiatiimiä kuluvalla viikolla, Viljami on myös mukana. Ympäristötiimiä aletaan koota, kun uusi strategia on laitettu alkuun.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. META

Biopisin kanssa ollaan tekemässä nakkeilu-yhteistyötä vujujen suhteen.

Vostokiin otettu yhetyttä pulkankääntäjäisten suhteen. Tapahtuman järjestämistä katsotaan lähempänä.

16. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.39.

Pöytäkirja hyväksytty XX.XX.2021
Tampere

Saara Nissi
Puheenjohtaja

Vilhelmiina Kivioja
Sihteeri